
 

 

 

 
 

Vlaardingen, 4 maart 2024  
 
  
   
Onderwerp: aanstelling directeur IKC De Bavinck 
  
   
   
Beste ouder/verzorger,  
  
Aan het einde van dit schooljaar zal Anita van Dam gaan genieten van haar welverdiende pensioen. 
Middels deze brief informeer ik u graag over de opvolger van Anita. 
 
Per volgend schooljaar zal Hanneke Blom de rol van directeur bij IKC De Bavinck gaan vervullen. 
Momenteel is zij in opleiding voor directeur en zal dit binnenkort gaan afronden om zo alle taken en 
verantwoordelijkheden van Anita te kunnen overnemen. 
 
Blij en trots ben ik om te kunnen delen dat we dit dus intern hebben kunnen oplossen en we een 
kundige en betrokken directeur zien in Hanneke.  
 
Ik wil Anita bedanken voor haar jarenlange inzet bij UN1EK, voor kinderen, ouders en collega’s. En 
natuurlijk wil ik Hanneke een mooie start wensen in deze nieuwe rol bij IKC De Bavinck. 
 
Hieronder stelt Hanneke zich graag aan iedereen voor. 
 
Vertrouwend u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
  
  
Met vriendelijke groet,  
  
 

 
 
Niek Barendregt, 
Voorzitter College van Bestuur UN1EK 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
 
 

 
Ik ben Hanneke Blom en vanaf 1 augustus ‘24 mag ik het stokje overnemen 
van Anita van Dam als directeur op IKC de Bavinck.  
 
Vanaf mijn start in het onderwijs ben ik werkzaam op IKC de Bavinck, toen 
nog de Dr. H. Bavinckschool. De enorm diverse populatie, onze ambities en 
het warme, enthousiaste team, is wat mij blijft binden aan de Bavinck!  
 
Na jarenlang leerkracht in de onderbouw te zijn geweest, ben ik de laatste 
jaren werkzaam als intern begeleider, MT-lid en sinds dit schooljaar als DIO, 
directeur in opleiding.  
 
Samen optrekken, samen stappen zetten, samen leren…. kortom ‘samen 
(aan de slag) voor kinderen’ is waar ik energie van krijg. Ik kijk ernaar uit 
om dit met het team van de Bavinck én natuurlijk met alle directeuren en 
collega’s binnen UN1EK verder vorm te mogen gaan geven! 


